
1 

 

 
PROCES – VERBAL NR.35 

încheiat astăzi, 31 ianuarie 2023, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat fizic dar și prin 
mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 33 de consilieri 
județeni, dintre care 28 au fost prezenți fizic și 5 (dl vicepreședinte Marius-
Florinel Nicolaescu,  Emilian David, Marilena-Steluța Ionescu, Alexadru-Mihai 
Ștefan, Liliana Maria Turturoiu) conectați pe platforma pusă la dispoziție de 
către Consiliul Județean Argeș, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna 
Roxana Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret, dl 
Sorin Ivașcu, director executiv Direcția Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare 
Internațională, dl Alin Stoicea, director Direcția Tehnică, dl Constantin-Cristinel 
Funie, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Ion 
Sănduloiu, director Salvamont Argeș. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, stimați colegi, dați-mi voie să încep prin 
a face prezența. Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion?  

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Dumitru Grecu?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța?  

Dna consilier județean Marilena Steluta Ionescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Ioniță Marina Monalisa! 

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Istrate Ion ? 
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Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă –  Dl Ivan Marius-Bogdan?  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Lupaș Diana-Elena? 

Dna consilier județean Diana-Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu - Frântură Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu - Frântură  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă –  Dna Nițoiu Ramona - Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu - Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Sofianu Narcis Ionuț ?  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ștefan Alexandru-Mihai ?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Tică Manuel?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Zidaru Cristian- George! 

Dl consilier județean Cristian –George Zidaru – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Stimați colegi, avem 36 de proiecte pe ordinea de 
zi, din care unul foarte discutat. Supun la vot proiectul ordinii de zi. Discuții? 
Voturi împotrivă! Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

 

- I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 15.12.2022. 

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

      Vă mulțumesc! 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş cu convocare de îndată din data de 
22.12.2022.    
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       Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

     Vă mulțumesc! 
     Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 
 
 

- III  - 

 
      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş cu convocare de îndată din data de 
05.01.2023.          

         Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

      Vă mulțumesc! 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 
 

- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş cu convocare de îndată din data de 
09.01.2023. 

         Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

      Vă mulțumesc! 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş cu convocare de îndată din data de 
10.01.2023. 
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         Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

      Vă mulțumesc! 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

                                  

 

- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 17.01.2023.  

         Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

      Vă mulțumesc! 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 
 

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere ȋn funcție de gradele de 
dependențǎ ale persoanelor vȃrstnice, precum și categoriile de venituri luate ȋn 
calcul la stabilirea contribuției lunare de ȋntreținere a persoanelor ce sunt/sau 
urmeazǎ a fi internate și ȋngrijite ȋn Căminul pentru Persoane Vârstnice 
Mozăceni-Argeș pe anul 2023. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Domnule Președinte, consilierii 
Pro-România, începând cu punctul 7 până la punctul 12 inclusiv, ne abținem. Nu 
mai intrăm în detalii, am înțeles că vor fi acțiuni care vor fi luate, am discutat în 
comisie suficient. Mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Da, sigur, dumneavoastră faceți vorbire de faptul că 
există modalități prin care fi diminuate aceste costuri medii lunare, a rămas să 
reluăm în discuție, de fiecare data ne lovim de aceeași problemă. Ceea ce vă pot 
aduce la cunoștință este că la această oră când vorbim de aceste costuri medii 
lunare de întreținere, sunt respectate toate condiționările legii. Nu există nimic 
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ilegal, doar o voință în plus la nivelul procentelor de a încerca o diminuare a 
acestor costuri medii. Alte puncte de vedere?  

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Pe acest subiect eventual, există 
dreptul de informare potrivit Codului  Administrativ, eventual puteți să ne faceți 
o invitație, o trimitere către aceste centre, noi cei interesați să vedem cum sunt 
cheltuiti efectiv banii, să facem propuneri concrete. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sigur, au mai existat asemenea invitații, atenție, 
modul în care sunt cheltuiți banii ține și de latura aceasta financiară și de 
controlul pe care îl exercită auditul consiliului județean, Curtea de Conturi, 
instituții abilitate pentru a stabili cum sunt cheltuiți banii. Aici este vorba doar 
de cuatumului acesta al costului mediu lunar. În concepția unora, prea mare, 
dacă îi întrebi pe cei de acolo, spun că este prea mic, undeva trebuie să existe un 
optim. Când îl descoperim acela va fi cel mai bun, momentan  suntem în 
interiorul legii. Nu este nicio încălcare a legii, am discutat și cu domnul Ivan, 
aici în ședință. Voturi împotrivă? Abțineri? Cele două abțineri. Vă mulțumesc 
mult de tot. Asta nu înseamnă că nu vă stăm la dispoziție oricând pentru a face o 
echipă pentru a se deplasa împreună cu specialiștii nostri pentru a discuta la 
Mozăceni, la Rucăr, la Șuici, unde vreți dumneavoastră, la Călinești. 

Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” ( dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan și dl consilier județean  
Dumitru Grecu ) 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 15 
                                  
 

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Rucăr în anul 2023, sau după caz de aparținătorii, susținătorii 
și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

  Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? 

  Vă mulțumesc!          
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Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” ( dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan și dl consilier județean 
Dumitru Grecu ) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 
 
 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Șuici în anul 2023, sau după caz de aparținătorii, susținătorii 
și/sau de reprezentanții legali ai acestora. 

              

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -   Aici este un amendament la art. 2 , se aprobă 
contribuția lunară de întreținere datorată de beneficiarii serviciilor furnizate de 
UAMS Șuici  în anul 2023 sau după caz de aparținători/susținători și/sau 
reprezentanții legali ai acestora în sumă de până la 1200 de lei /pat/lună. Acest 
amendament a fost aprobat de Comisia K3. Stimați colegi, cu acest amendament 
vă supun spre aprobare acest proiect. 

Dl consilier judetean Narcis-Ionuț Sofianu – Îmi cer scuze, procedural vorbind, 
dumneavoastră în calitate de inițiator al proiectului vi-l însușiți. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Sigur că da, de aceea îl și supun votului. În general, 
pentru mine, comisiile sunt sfinte. 

Dl consilier judetean Narcis-Ionuț Sofianu – Am înțeles! 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă? Abțineri? Cele două abțineri?  
Vă mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” ( dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan și dl consilier județean 
Dumitru Grecu ) 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 
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- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Călinești în anul 2023, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” ( dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan și dl consilier județean 
Dumitru Grecu ) 

S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 
 

 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Domnești în anul 2023, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?                

Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” ( dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan și dl consilier județean 
Dumitru Grecu ) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 
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- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Dedulești în anul 2023, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?                

Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” ( dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan și dl consilier județean 
Dumitru Grecu ) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 
 
 

- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Îngrijire și Asistență 
Bascovele pentru perioada 2022 – 2023.     

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 

 

 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Integrare prin Terapie 
Ocupațională Tigveni pentru perioada 2022 – 2023.      

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
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 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Îngrijire și Asistență Pitești 
pentru perioada 2022 – 2023.     

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 

 
 

- XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate 
din bugetul Consiliului Județean Argeș pentru anul 2023.           

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 24. 

 

- XVII – 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România, pe anul 2023. 

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
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 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Adunarea Regiunilor Europene, pe anul 2023. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

Vă mulțumesc! 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 26. 

 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Asociația Localităților și Zonelor Istorice și de 
Artă din România, pe anul 2023.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
 S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 
 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației pentru Asociația Internațională a Regiunilor 
Francofone pe anul 2023. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Presedintele – Vă rog! 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, am 
respectuoasa rugăminte pentru colegii din cadrul executivului, ca pentru 
următoarea ședință ordinară, eventual, să ne fie și nouă comunicate niște 
rapoarte ale activității anuale pentru participarea noastră în fiecare dintre aceste 
asociații, ca să cuantificăm oarecum ce am făcut în asociația regiunilor 
francofone, ce am făcut în cadrul regiunii de dezvoltare și așa mai departe. Mai 
mult pe ADR am făcut mai multă activitate, să zic așa. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Poate ați văzut și la Uniunea Națională a Consiliilor 
Județene din România unde pentru prima dată această formație, condusă chiar de 
un coleg de-al dumneavoastră de partid este funcțional pentru că ne manifestăm 
de a avea discuții la nivel parlamentar, la nivel guvernamental pe toate 
proiectele de lege puse în dezbatere publică. Este prima dată când punctele de 
vedere, prin colegii de la Serviciul Juridic sunt transmise către aceasta Uniune 
Națională a Consiliilor Județene din România, care lucrează direct cu Guvernul 
României și cu Parlamentul României, în tot ceea ce înseamnă el. Este prima 
dată când există o asemenea colaborare. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 

         

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea rețelei școlare pentru învățământul special din județul Argeș pentru 
anul 2023-2024.  
 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? La comisia K1, articolul 1 – Se aprobă 
rețeaua școlară pentru învățământul special din județul Argeș pentru anul 2023-
2024 după cum urmează:  

- Punctul 6 – Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională Argeș cu 
unitațile conexe, Centrul Logopedic Școlar Pitești,  Centrul Logopedic 
Interșcolar Curtea de Argeș, Centrul Județean de Asistență Psihopedagogică. 
Aceste amendament pe care mi l-am însușit, fiind inițiatorul de bază al 
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proiectului inițial, vă rog frumos sa supunem aprobării acest proiect cu 
amendamentele respective ale comisiei K1. Voturi împotrivă ? Abțineri ?  Vă 
mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 29. 

 

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei Consiliului Judeţean Argeş la bugetul Agenţiei de 
Dezvoltare Regională Sud- Muntenia, pentru anul 2023.     
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 30. 

 

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contribuţiei Consiliului Judeţean Argeş la schema pentru Asistență 
europeană pentru energie locală (E.L.E.N.A.), pentru anul 2023. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 
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- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului tehnic, a Detaliilor de execuție și a Devizului General 
pentru proiectul cu titlul „Consolidarea infrastructurii medicale pentru a face 
fata provocarilor ridicate de combaterea epidemiei de Covid-19 la Spitalul de 
Pneumoftiziologie Sf. Andrei Valea Iasului”, cod SMIS 155528. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 32. 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modificării Calendarului de aplicare a unor măsuri din Planul de 
Menţinere a Calităţii Aerului în Județul Argeș 2020-2024 și a Raportului pentru 
anul 2022 referitor la stadiul realizării măsurilor din Planul de menținere a 
calității aerului în Județul Argeș 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 33. 

 

 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
267/26.10.2018 privind inițierea Planului de Amenajare a Teritoriului Județean 
Argeș, desemnarea persoanelor responsabile cu informarea și consultarea 
publicului și constituirea grupului de lucru. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 34. 

 

 

- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
scoaterea din funcțiune a unui mijloc fix (Skoda Superb) în vederea 
casării/valorificării. 
 

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 35. 

 

- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea imobilului cu nr. cadastral 83452-C1-U11 înscris în C..F nr. 
83452-C1-U11 Pitești în trei loturi, precum și a imobilului cu nr. cadastral 
83452- C1-U9 înscris în C.F. nr. 83452-C1-U9 Pitești în patru loturi.    
     
 Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 36. 
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- XXIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
trecerea unor părţi din imobilele terenuri aferente D.J. 703B, D.J. 679, D.J. 659 
și D.J. 659A din domeniul public al Judeţului Argeş în domeniul public al 
Statului. 

  Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 37. 

 

- XXX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
numirea a patru membri provizorii în cadrul Consiliului de Administrație al 
Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. 
 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu  – Domnule Președinte, aș dori să fac 
o mică remarcă, observ că majoritatea celor propuși, dacă nu toți, fac parte din 
structură, lucrează în domeniul administrație drumurilor rutiere la nivel național, 
aș dori să aibă o implicare mult mai mare țn ceea ce înseamnă desfășurarea unor 
lucrări la nivel unor infrastructuri de drumuri județene inclusiv în ceea ce 
privește calitatea unor proiecte, bineînțeles există proiectanți care sunt plătiți de 
către noi, și care au o răspundere profesională din punct de vedere legal, a fost 
chiar săptămâna trecută, m-am bucurat de asfaltarea drumului care iese din 
județul Argeș prin comuna Slobozia, pe strada Fierbinți, spre comuna Fierbinți, 
către județul vecin Dâmbovița și ce mi–a atras atenția acolo și nu sunt un 
specialist din punct de vedere tehnic la ce înseamnă drumurile, dar am văzut 
niște podețe făcute pe niște șanturi cu o deschidere de 7,8 ori mai mică decât au 
șanțurile, adică gura de evacuare de sub podeț este foarte mult micșorată raportat 
cu capacitatea de preluare a șantului, ori ele nu sunt ornamentale și aici ar fi 
binevenită experiența unor oameni aduși în acest consiliu de administrație. Nu 
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trebuie să rămână doar la munca de birou, trebuie să meargă și prin teritoriu și 
să-și mai dea cu părerea unde trebuie să fie făcute anumite lucrări. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Da domnule Sofianu, sper că ați văzut că în general 
observăm munca partenerilor cu care intram în contact, prea avem noi calitatea 
să analizăm părerea unor experți, dacă experții hotărăsc că această conductă 
trebuie să fie ca un fir de ață, așa o facem, problema noastră este să vedem dacă 
executantul respectă întocmai ce a scris acel domn, sau acea echipă, sau acea 
firma în proiectul inițial. Este o mare problemă peste tot, în toate proiectele, 
acuzele care se aduc în general administrației pentru neseriozitate, eu vă spun că 
este tocmai invers. Ne întâlnim din păcate cu firme …. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu  - Domnule Președinte, mi-am dat 
seama că acolo s-a respectat proiectul, ceea ce vreau să sugerez este faptul  că 
cei care sunt în conducerea de drept a  regiei noastre pot să faă inclusiv verificări 
inclusive ale proiectelor și să intervină înainte de a încheia acele proiecte. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Voturi împotrivă? Abțineri?  Asta 
am și urmărit. Să aducem cât mai mulți specialisti pentru că la nivelul consiliilor 
de administrație cam peste tot se numesc nespecialiști. Exemple sunt cu duiumul 
chiar la nivelul județului Argeș. Nu le dăm pentru că nu acesta este rolul nostru. 
Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu  - Mă scuzați, și cu alte cuvinte că tot 
m-ați încurajat, din partea colegilor de la presă care doresc mai multă 
transparență în ceea ce privește activitatea pe domeniul drumurilor județene, 
inclusiv în ceea ce privește rapoartele consiliului de administrație. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Sunt rapoarte, totul este la vedere. Problema este 
dacă există și o dorință a noastră ca să ne informăm cu privire la activitatea pe 
care o au. 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 38. 
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- XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
acordarea unui mandat special, reprezentantului Consiliului Județean Argeș în 
cadrul Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
Transport Pitești, domnului Marius Florinel NICOLAESCU în vederea 
exercitării votului privind aderarea ca membru a Unității Administrativ 
Teritoriale a comunei Moșoaia, județul Argeș în cadrul Asociației, respectiv 
pentru semnarea Actului adițional nr. 2 de modificare a Statutului Asociației. 
 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Știm despre ce e vorba, salutăm venirea localității 
Moșoaia în cadrul acestei asociații, o încurajăm, dar parcă au o limită toate și 
trebuie să tragem și linie pentru că avem și noi transportul județean care ne 
creează cele mai mari probleme. Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 39. 

 

- XXXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 206/26.08.2021 privind aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 43.227.000 lei în 
vederea asigurării cofinanțării și prefinanțării proiectelor de interes județean 
finanțate din fonduri nerambursabile de la Uniunea Europeană. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   
Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 40. 
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- XXXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 264/28.09.2022 privind aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 129.799.000 lei în 
vederea asigurării finanțării investițiilor publice de interes județean. 
   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă –  Știți despre ce este vorba, noi am aprobat această 
finanțare, existau acolo și obiectivele pentru care se solicită asemenea finanțări. 
Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc! 
 
 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 41. 

 

- XXXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2023.  
 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, acest proiect al bugetului pe anul 
2023 a fost supus dezbaterii publice, consiliul județean a avut discuții cu toți 
partenerii, parte al acestui buget. Dumneavoastra v-ați exprimat unele 
amendamente în scris. Și incepem cu amendamentele propuse de domnul 
consilier judetean Ghiță Cosmin pentru punctul 34 al ordinii de zi aprobarea 
bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2023. Amendament 
propus -  introducerea unor noi obiective de investiții în anul 2023 astfel : 
reabilitare toaletă elevi - băieți școala gimnazială Nanu Muscel UAT 
Câmpulung, alocarea sumei de 98 mii de lei, reabilitare toalete profesori școala 
gimnazială Nanu Muscel UAT Câmpulung se alocă suma de 65 mii de lei,  
platormă de beton împrejmuită pentru colectare gunoiului școala gimnaziale 
Nanu Muscel UAT Câmpulung se alocă suma de 11 mii de lei, înlocuire, 
înlocuire acoperiș sală de sport liceu teoretic Dan Barbilian, se alocă suma de 
480 mii de lei, camere supraveghere video exterior, sistem video atelier, cămin 
și sală de sport clădirea Calea Bascovului, UAT Câmpulung, se alocă suma 81 
mii lei, învelitoare tablă GPP Sfânta Marina UAT Câmpulung, se alocă suma de 
613 mii lei, asfaltare DJ731C (Izvoru - Cocu) – UAT Cocu, suma alocată 7000 
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lei, asfaltare DJ 731 B (Rachitele - Cocu) – UAT Cocu, suma alocată 5000 lei, 
sistemului de canalizare pe străzile Grigore Alexandrescu, Valea Bărbușii, 
Leculești și Parsenilor din ZUM Cazărmilor, UAT Câmpulung – suma care se 
alocă pentru cofinanțare – 2123 mii lei, reabilitarea străzilor Grigore 
Alexandrescu, Valea Bărbușii, Leculești și Parsenilor din ZUM Cazărmilor, 
UAT Câmpulung – suma care se alocă pentru cofinanțare – 1018 mii lei, 
reabilitare și modernizare clădire școlară și împrejmuire teren, UAT Câmpulung  
Cod SMIS 2014+155491 - suma care se alocă pentru cofinanțare – 495 mii lei. 
Acestea amendamente sunt propuse de dl. consilier Ghiță. Toate comisiile au 
respins aceste amendamente. Domnul Ghiță vă dăm cuvântul. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Domnule Președinte, acestea 
sunt amendamente care prevăd investiții în unități de învățământ de pe raza 
municipiului Câmpulung, apoi un amendament care prevede investiții pe 
drumurile județene UAT Cocu, este o comună  în care în ultimul timp nu s-au 
investit foarte mulți bani, cel puțin pe partea aceasta de drumuri județene, care 
sunt pline de gropi. În anul 2023 ar trebui sa ne îndreptăm cu fața și către 
comuna Cocu. Sunt convins că bugetul de anul acesta nu permite asemenea 
investiții, dar sper să aveți în vedere ca în decursul anilor viitori vă veți îndrepta 
atenția și către zonele respective. Și al treilea amendament este pe partea de 
extindere canalizare și reabilitare străzi în Câmpulung. Sper ca consiliul 
județean să cofinanțeze proiectele respective. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Da, stimate coleg, sigur că niciun lucru nu-i perfect 
în lumea asta. Noi am încercat să avem un buget echilibrat ținând cont de 
structura instituțiilor aflate în administrarea Consiliului Județean Argeș. 102 
UAT-uri, 9 spitale, instituții de  cultură, cu UAMS-uri,  DGASPC  care este o 
structură completă și complexă.Pentru al doilea an reușim să avem alocate sume 
mai mari de 50 % pentru dezvoltare. Toate bugetele consiliul județean de-a 
lungul timpului, pentru că prima obligație pe care o are un consiliu județean este 
aceea de funcționare a instituțiilor aflate în subordinea sa și a instituției în sine, 
am încercat prin toate mijloacele, prin proiectele guvernamentale și proiectele 
europene, să ducem la o sumă cât mai mare ceea ce înseamnă zona 
investițională. Avem 55 % din total buget alocați pentru dezvoltare. Este o mică 
scădere față de anul trecut, dar este față de structura bugetelor altor județe din 
România, este o structură care se situează undeva în primele locuri. Sigur că 
dorim cât mai multe lucruri. Nu pot fi de acord cu afirmația dumneavoastră că în 
comuna Cocu nu s-a făcut investiții. Comuna Cocu a beneficiat de ceea ce 
înseamnă zona către ieșirea Cotmeana spre drumul național ce face legătura 
între Pitești - Pitești-Râmnicul Vâlcea. Dacă e să vă spun ca o prioritate pe care 
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ne obligă viața s-o avem, este drumul care pleacă că de la Pitești către zona 
Cocu către Băbana, Pitești - Băbana – Cocu – Cotmeana,  este un drum care 
scurtează acest drum național și mai mult decât atât, aglomerația care se creează 
pe acel drum. Sigur și acestea  sunt importante, dar trebui să urmărim 
prioritizarea lor în ceea ce înseamnă efectul pe care îl obținem. Nu asfaltăm un 
drum care nu duce nicăieri, în general, dar ce să facem?Vom încerca lucrul 
acesta! În ceea ce privește amendamentele pe care dumneavoastră le susțineți 
pentru UAT Câmpulung, sigur, este o chestiune foarte, câteodată îmi pui și 
întrebări acum, cadrul acesta în care ne aflăm, de ce parlamentarii de Argeș din 
Partidul Social Democrat au dus suma aceea care a avut-o la dispoziție la nivel 
parlamentar către dezvoltare, de ce parlamentarii PNL au dus-o către 
dezvoltarea unor localități și de ce unii au cerut bani pentru amenajări 
peisagistice și nu au cerut bani pentru ce înseamnă cofinanțări, niște cofinanțări 
care nu sunt performante, sunt cofinanțări care apasă greu de tot asupra ceea ce 
înseamnă bugetul unei localități, fie Câmpulung, al doilea, al doilea buget la 
nivelul UAT-urilor, undeva la realitate, cu ceea ce înseamnă Curtea de Argeș, nu 
poți să obții proiecte  cu cofinanțare 82 % sau 62 % decât dacă vrei să dai foc 
cetații. Dacă vrei să obții cofinanțări, proiect cu cofinanțări, mergi și până la 
maxim 10 %, restul atârnă greu asupra bugetelor localităților respective. E un 
dat al nostru pe care îl știm cei care avem mai mult administrație, cu experiența 
în administrație, cum e domnul Sofianu, de exemplu, care nu cred că ar accepta 
vreodată o cofinanțare de 82 % la un proiect. Îmi pare rău că comisiile au propus 
respingerea amendamentelor dumneavoastră și pentru faptul că unele nu se 
susțin, adică puteți veni cu amendamente la un proiect inițial și unii dintre 
dumneavoastră vă pregătiți pentru a deveni parlamentari. Trebuie să gândiți și 
sursa de finanțare, iar sursa de finanțare tre s-o identificați în cadrul bugetului, 
nu luând într-o parte și dând în  altă parte. Asta e procedura domnule Sofianu, 
când veți ajunge parlamentar ceea ce vă doresc, primul lucru la comisia de 
buget-finanțe vi se va spune sursa de finanțare. Propun respingerea! Vă rog! 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Eu în principiu o să susțin 
amendamentul nr.1, cel puțin,  și o să votez pentru, amendamentul 3 , o parte din 
el, cel  la care ați făcut referire cu finanțarea de peste 80%, unul dintre proiecte 
nu este aprobat nici măcar aprobată investiția la Câmpulung, iar celelalte sunt 
deja cofinațate din bugetul local la Câmpulung și ar fi o dublă cofinanțare. În 
speță ținând cont de faptul că banii de la amendamentul 1 merg către școli și 
învățământ și de bugetul care s-a construit la Câmpulung, unde doamna primar a 
uitat anul acesta să dea bani la învățământ, eu voi susține acest amendament și 
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cred că este un ajutor pentru învățământul din Câmpulung, care a fost uitat de 
administrația actuală, cred că le-am face un bine copiilor de acolo.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Da bun. Eu vă mulțumesc mult de tot că aveți 
bunăvoința aceasta, dar la fel vă invit să găsim sursa de finanțare. La o eventuală 
rectificare, putem lua în calcul și problematica dumneavoastră. Da domnule 
Pîrvu! 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Să înțeleg că s-a făcut o cerere de dublă 
cofinanțare, practic în bugetul consiliului local Câmpulung este aprobată această 
cofinanțare și s-a încercat să se ia de la consiliul județean.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Iertați-mă eu vreau să vă spun ceva! Am aici, în 
față, solicitările municipiului Câmpulung . Acum să vă spun eu, la nivelul 
consiliul județean, conducerea consiliul județean, împreună cu directorul 
economic, cu alți conducători ai acestei instituții, am avut discuții cu toate UAT-
urile care au binevoit să răspundă prezent la invitația noastră. Acestea sunt cele 
le-am solicitat special pentru că nu obligația mea, iertați-mă, toate cu toate 
instituțiile de învățământ, din toate instituțiile, toate au primit un model prin care 
solicită sumele respective. Ce sunt ele, cum sunt ele obținute? Pentru ce? Pentru 
cofinanțare PNRR, pentru cofinanțare, acolo un s-a semnat vorbesc, pentru 
cofinanțare  AFIR, pentru tot felul de cofinanțări. E grav de tot ce hârtie am 
trimit de la Câmpulung. Prin urmare nu putem încadra nicăieri Bunăvoința 
dumneavoastră este salutară. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David - Domnule Președinte, faptul că 
pagina de facebook a consiliului judetean nu comunică foarte bine pe facebook 
cu doamna primar nu înseamnă că..... 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Suportăm consecințele propriilor noastre decizii și 
principala atribuție a unui consiliu local, fie el Câmpulung, este de a asigura 
condițiile pentru desfășurarea activității școlare în acea localitate. Ceea ce face 
consiliul județean și ceea ce a făcut cât-a lungul timpului este să sprijine măsura 
în care poate toate aceste acțiuni care sunt obligația consiliul local și a 
primarului localității respective. Deci, cu tot respectul pentru dumneavoastră, 
vom încerca o reglementare a lucrurilor în momentul în care vom avea și sumele 
necesare.  

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Domnule Președinte, în cazul în care o să 
acceseze niște axe pe fonduri europene cu cofinanțări 1-5 %, mă gândesc ca 
atunci o să îi rămână și buget pentru finanțarea școlilor și așa mai departe. Dacă 
accesăm fonduri cu 80% cofinanțare deja..... 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Nu, domnul Sofianu este în asentimentul 
dumneavoastră. S-a zis că decât deloc, merg și 20 % . Problema e cum o rezolvi 
cu 80%, nimic mai complicat. Vă propun respingerea acestora. Vă rog! 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Domnule Președinte, vreau să 
exprim votul consilierilor Pro-România, atât în cazul amendamentelor USR, cât 
și în cazul amendamentelor PNL. Au fost discuții în comisia de buget-finanțe și 
fac un preambul. În primul rând, eu ca argeșean sunt mulțumit că votez un buget 
unde cheltuielile cu dezvoltarea depășesc cu mult cheltuielile cu funcționarea. 
Sigur că sunt acolo niște împrumuturi, dar să nu uităm că trăim într-o țară care 
se împrumută zi de zi să funcționeze, iar noi aici discutăm despre niște 
împrumuturi care, într-adevăr, sunt cofinanțate pentru proiecte iar chestiunea 
aceasta mă bucură. Dacă îmi permiteți vreau să felicit consiliul județean, dar în 
același timp orice activitate este perfectibilă. Atunci în comisia de buget 
finantațe eu am cerut ca amendamentele PNL și USR să fie susținute de 
reprezentanții acestora, pentru că eu voiam să vorbesc despre aceste 
amendamente. O să încep cu dl Ghiță, pe care îl felicit și pentru atitudine și 
pentru bunul simț cu care acționează în cadrul comisiei. Conform legii nu există 
cofinanțare de 70-80% pentru autoritățile publice locale iar pentru fonduri 
europene  cofinanțarea este de maxim 10%. Este evidenent că sunt niște 
cheltuieli care nu sunt aprobate, neleligibile, și atunci undeva a fost neștiința 
autorități locale respective. Eu în calitată de consilier județean nu știu dacă 
trebuie să finanțez neștiința unora, cu finanțări de 60-70%. În ceea ce privește 
partea cu comuna Cocu, am fost de acord cu toții că lucrurile trebuie făcute într-
un alt fel, că trebuie să cuprindem în primă fază cofinanțare pentru studiul de 
fezabilitate pentru drumul respectiv, iar dacă facem lucrurile cum trebuie, eu o 
să votez, mai ales că mă trag din comuna Cocu. În ceea ce privește 
amendamentele PNL de asemenea am fost interesat și am vrut să le votez, doar 
că reprezentantul PNL în comisie a spus că ne trebuie două bugete să aprobăm 
această chestiune. Vă mulțumesc că m-ati ascultat, iar în felul acesta, noi 
consilieri Pro-România, am explicat pe înțelesul tuturor votul nostru din această 
zi pentru buget și împotriva amendamentelor. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Domnule Președinte, eu ma bucur 
de faptul ca aici s-a discutat despre cote de cofinanțare, iar dincolo de aceste 
cote, județul Argeș a avut mari probleme cu finanțarea multor proiecte, mult 
laudate în presă și nu numai, Molivișu, dacă nu vrem să fim ca-n fabula câinele, 
boul și cățelul trebuie să ne uităm în oglindă, noi cei care suntem în Consiliul 
Județean Argeș și să observăm ca de exemplu uitați-va la proiectul cu Cetatea 
Poienari, au fost niște oameni plătiți că nu au știut să facă niște evaluări 
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minimale, și de la o cofinanțare, vorbim pe partea de cheltuile eligibile pentru că 
am înțeles că partea de cheltuieli neeligibile din acel proiect mi s-a părut 
justificată și noi cei din grupul PNL am votat-o, s-a ajuns la o cota de finanțare 
de peste 60% plecând de la 10% pe incompetența. Noi cât mai luăm de acolo, 
luăm vreo 80-90 de miliarde lei vechi și de fapt se duce până la 240. Domnule 
Președinte eu am vrut să fac o remarcă ca toti oamenii să plece bine informați. 
Eu îmi doresc doar să se finalizeze, nu mai zic nimic de cota de cofinanțare. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - La  remarca dumneavoastră vă spun un singur 
lucru: 1. - la ceea ce am spus înainte, aveți memoria la dumneavoastră. Da, am 
spus că, din păcate, neseriozitate care suntem acuzați noi, în administrație, își 
găsește, de fapt, dublul neseriozității la cei cu care intrăm în contact pentru 
obținerea acestor finanțări. Nu puteți acuza consiliul județean, iar niște 
specialiști,  cu toate avizele la portofoliu la purtător, au spus că Cetatea Poienari 
are nevoie de suma respectivă. Ba mai mult, dacă aveți cunoștință, a făcut și o 
licitație în sensul ăsta.  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Eu stiu că specialiștii sunt oameni 
și mai și greșesc, dar nu știu dacă noi ne-am îndreptat împotriva lor, nu știu dacă 
ne-am îndreptat împotriva celor care făceau proiecte de cuști de catei și cei care 
au făcut și la radioterapie fără respectarea normelor cncan.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Păi au câștigat, au respectat legea, au câștigat 
conform legii. Păi știți, convins va spun avem atâtea procese.  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Au câștigat dar trebuie trași la 
răspundere. Am contract cu ei, pot să îi trag la răspundere. O să rog pe dl 
Secretar sau pe doamna Alisa Ciobanu să ne prezinte demersurile efectuate, în 
sensul recuperării sumelor de bani cheltuiți din buzunarul argeșenilor. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Sigur că aveți dreptate dumneavoastră, până la 
momentul la care, încă o dată vă spunem, județul Argeș, la ora aceasta, este unul 
din puținele județe din România care încearcă să ducă la bun sfârșit, eu sper să și 
reușim toate proiectele pe care le avem în portofoliu. Dacă vă interesează atât de 
mult aceste proiecte la nivelul ADR Sud Muntenia, veniți la mine birou și vă 
stau la dispoziție cu situația la nivel ADR Sud Muntenia 3 și veți vedea o 
situație dramatică la alte județe. Noi chiar ne ținem tari cât de cât în șa, și de aia 
facem eforturi și într-un fel sau altul am avut și micul acesta noroc, că județul 
are și nu e grevat de împrumuturi foarte mari și ne-am putut permite, că știți că 
există și o limită la nivelul împrumuturilor, chiar dumneavoastră ați solicitat-o 
către compartimentul nostru de specialitate și ați văzut care este expunerea altor 
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județe care, mă rog, par că sunt undeva în față, inclusiv județele care au bugete 
de 3 ori mai mare decât județul Argeș, și au niște împrumuturi la care nu ne 
putem gândi niciodată, că practic ajung la un împrumut, să ia un buget al 
Consiliului Județean Argeș dintr-o dată, dintr-o lovitură, ne descurcăm cu ceea 
ce putem. Prin urmare ne punem problema când o localitate ia cu un buget, un 
proiect inițial cu 50 % , dacă poate să-l ducă, pentru că noi, județul Argeș, când 
ia noul proiect, chiar când depășește cota aceea de 10 % ne punem poblema dacă 
putem să-l ducem, că proiecte putem să facem. Să nu credeți că n-avem 
imaginații aici. Să nu credeți că nu putem să gândim și noi să facem metrou 
Pitești – Mioveni. Luați-o ca o glumă sinistră de-a dreptul. Ne gândim, da și 
când știm, ne uităm și în buzunar. Ne permitem un proiect cu 60 % ? Da, suntem 
consiliul județean. Ne permitem un proiect cu 82 %   și altul cu 65 % ? Da, dacă 
ai bugetul consiliului județean că există diferența de malț, adică de aceea tuturor 
colegilor mei de la toate UAT-urile cu care am discuții, spun tu, când analizezi 
un proiect cu 50 % cofinanțare pe AFIR, pe ce mai au ei acolo, tu îți pui 
problema, te uiți în bugetul tău. Pentru orice discuție care o purtăm la nivelul 
consiliul județean cu orice UAT începe de la următoarele propoziții: excedentul 
dumneavoastră este atâta, spuneți-ne la ce folosiți excedentul acesta? Execuția 
dumneavoastră pentru anul 2022 a fost atâta. Gradul dumneavoastră de colectare 
a fost atât, sper că ai dumneavoastră colegi vă informează de lucrurile acestea, 
ne acuză că suntem puțin duși, nu suntem duși, discutăm clar pe fiecare poziție 
în parte, luăm aceste dorințe de cofinanțări. Înainte să conteze România, 
contează județul Argeș, vreau sa facem lucruri aici. Așa că lucrurile nu sunt. 
Sunt într-o continuă mișcare, nu-s așa simple, nici într-o parte, nici în cealaltă.  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Dacă îmi permiteți pe acest prim 
subiect al amendamentelor propuse de colegul de la USR, grupul PNL va vota 
punctul 1. Totodată votăm cel puțin din curtoazie, dar și din convingere. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Votați punctul 1? 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Cel referitor la școli, amedamentul 
1, dar și cel referitor la drumul județean.. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Ne-ați găsit sursa? Ați găsit, ați verificat sursa? 
Votați așa ca să votați împotrivă? Nu, nu, nu votați cică contra, nu  pe ideea de 
construcție. Votați ca așa vreți să votați? Păi da, dacă nu încă o dată povestesc, 
dacă solicitările inițiale, lucrăm pe carte, nu lucrăm pe simpatii. Dacă solicitările 
inițiale ale Câmpulungului sunt astea, vreți să le studiați dumneavoastră, să vă 
uitați pe ele?  
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Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Le-am primit pe mail și le-am 
studiat. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Pe acestea ? Acestea ? Nu, la discuțiile pe care le-
am avut cu Câmpulungul! Problema e dacă și știi să ceri, și nu vii în mijlocul 
unei ședințe ca să zici vreau asta. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Nu știu discuțiile pe care le-ați avut 
cu Câmpulungul. Ceea ce voiam să spun pe buget este următorul aspect, la fel 
cum a spus și dl Bogdan Ivan, ne-am consultat cu colegii din Partidul National 
Liberal, urmează să votăm proiectul de buget, după ce vom discuta și 
amendamentele, pentru faptul că au o cotă mare partea de dezvoltare pentru al 
doilea an consecutiv, după cum ați spus și dumneavoastră. Ne-a bucurat, 
totodată, discuțiile cu dna director Mocanu să observăm ca și partea de excedent, 
în ciuda condițiilor pe care le știm să rămână excedent în buget, nu cred că este 
mai mare de 10%, raportat la bugetul actual. Ceea ce am vrut noi să subliniem și 
pentru asta am muncit împreună cu colegii din grupul Partidului Național 
Liberal, am vrut să facem și cu ajutorul executivului, o monitorizare a 
transoanelor de drumuri județene care se află într- o stare mai proastă de 
întreținere sau sunt efectiv nemodernizate.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Nu, nu, nu, nu intrați cu amendamene 
dumneavoastră eu vreau să supun la vot acuma amendament, domnule Ghiță 
Cosmin. Cine este împotrivă? 

Dl consilier județean  Ion Iana  - Domnule Președinte, vis-a- vis de ceea ce s-a 
spus mai devreme, eu consider că indiferent de solicitarea care a venit de la 
UAT Câmpulung, trebuie să avem în vedere, toate acele amendamente sunt 
reale, necesare și atunci trebuie să le luăm măcar pe viitor în calcul, de care 
cetățenii din câmpulung, copiii, au nevoie. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel  Nicoalescu - Da, și eu domnul președinte, 
sunt împotrivă amendamentelor propuse și de USR și de PNL.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Nimeni n-a spus că nu sunt, domnule Iana. Asta am 
și spus. Cu tot respectul, dumneavoastră asta am spus la începutul discuției. 
Domnul Iana, noi discutăm aici pe știință de carte sau pe sentiment? Că dacă-i 
100% pe sentiment, toți copiii din județul Argeș au nevoie de condiții pentru a 
învăța carte, obligația pe care o au primarii. Ei au plecat la drumul acesta. Eu 
când am plecat la drumul de a fi președinte de consiliu județean, știam că am 9 
spitale și trebuie să le administrez. Nu, nu m-am dus, iertați-mă, când ai candidat 
pentru funcția de primar, știai că trebuie să administrezi intduție școlare de pe 
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teritoriul tău, că așa spune legea, că te obligă legea. De aici încolo pe proiectele, 
și de programele pe care le-am avut de-a lungul timpului, am ajutat cu peste 5 
milioane de euro instituțiile școlare din județul Argeș. Atunci când a existat o 
solicitare corectă făcută de UAT-ul respectiv, din momentul în care acum venim 
în plen cu acest amendament și la discuțiile pe care le-am avut cu UAT-ul, 
solicitările vi le arăt și dumneavoastră. Invocați latură  sentimentală. Noi nu 
putem vota sentimental aici?  

Dl consilier județean Ion Iana – Nu vorbim sentimental. Dacă o comună a primit 
500-600 de mii de lei, iar un municipiu ca Câmpulungul să nu primească, nu mi 
se pare normal. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Știți care e problema? Uitați-vă la bugetele pe care 
le au. Încă o dată revin la temă. Municipiul Câmpulung este pe locul 3 ca sume 
primite, la nivelul UAT-urilor din județul Argeș, când există acolo în bugetul de 
stat o sumă de 24 de miliarde de lei vechi dați pentru panseluțe? Dați-mi voie să 
cred că ceva e în neregulă. Ceva nu funcționează. Când parlamentarii 
dumneavoastră au dus bani către dezvoltarea localității X, dezvoltarea localității 
Y nu-i niciun fel de problemă. Când parlamentarii PSD Argeș au trimis sumele 
avute la dispoziție către reabilitare Salvamont și către un obiectiv la nivelul 
municipiului Pitești, un obiectiv investițional. Certați-mă! Părem că jucăm într-
un film.  

Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Președinte, pentru o informare corectă 
a colegilor, să știți că sunt proiecte la Câmpulung cu finanțare 0. Un proiect pe 
care îl derulează acum casa de cultura Mușatescu este cu finanțare 0.  

Dl consilier județean Nae Eugen – Domnule Președinte, dați-ne și nouă citire 
solicitărilor UAT Câmpulung, ca să primim și noi o corectă informare. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Nae, problema e nu cum solicită? UAT-ul 
dumneavoastră a spus așa: obiective de investiții, și ne-a trecut într-o ordine 
învelitoare, tablă CPP, camera supraveghere, cam ce solicită și dânsul. Nu spune 
valoare totală conform contractului. Nu spune termen, nu spune executat până la 
data de,  nu spune rămas de executat. Spune decât  necesarul! Oameni buni e o 
dorință, o dorință pe care o manifest și eu, v-am spus,luați-o metaforic, metrou 
Pitești-Mioveni.  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Dacă îmi permiteți, Codul 
Administrativ are o referire, și sunt curios dacă vor să o afle și alți colegi, care 
spune că consiliul județean are atribuții de coordonare ale unitaților 
administrative din aria lui. Noi puteam să îi învățăm, dacă nu știau. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă – De trei ani încercăm! 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Domnule Președinte, referitor la 
amendamentul nr. 3, primăria Câmpulung a aprobat un împrumut pe care l-a 
garantat cu acele lucrări  și cu banii care sunt acolo și nu vreau să încurcăm la 
împrumutul care-l accesează, pentru că nu poate să vină cu amendament să ceară 
niște bani. Nu este în regulă amendamentul nr.3 și susțin în continuare că în 
ritmul în care se finanțează lucrurile și se iau bani la Câmpulung, s-ar putea să 
rămânem fără bani la școli și ar fi bine să trecem amendamentul nr. 1. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Îmi pare rău, nu sunt de acord cu lucrul acesta. Prin 
urmare, nu pentru că, sunt primul care anunț apă, canal, școală și așa mai 
departe. Dar decât panseluțe, banii trebuiau să meargă la școală.  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Domnule Președinte, grupul PNL se 
angajează  să o susțină logistic pe dna primar ca la următoarea rectificare 
bugetară să vină cu o documentație foarte bine pregatită pentru punctul 1. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc mult pentru înțelegere. Dacă sunteți 
pentru amendamentele domnului Ghiță? Voturi împotrivă. Avem 20 de voturi. 
Amendamentele domnului Ghiță nu au trecut. Trecem la amendamentele 
domnului Narcis Sofianu pentru punctul 34 al ordinii de zi proiect pentru  
aprobarea bugetului. Amendamente propuse: introducerea noi obiective de 
investiții pentru modernizare tronsoane de drum DJ703 Cuca – Ciomăgești.    
Da, știm, suntem chiar performanți acolo la Cuca până spre zona  Ciomăgești.  
V-am spus, facem și analize, facem tot ce depinde de noi ca să fie bine, să nu fie 
rău, ca să dau un citat dintr-un clasic în viață. Cu tot respectul pentru 
dumneavoastră, e greu pe tronsonul acela să respectăm și legea cu privire la 
drumurile județene, acolo e o investiție fabuloasă, știți despre ce vorbesc. Cred 
că sunteți unul din oamenii care știu drumurile din județul Argeș pe care le 
propuneți aici, sunt unele drumuri care nu întrunesc condițiile de drumuri 
județene, ca să fim hotărât și va fi foarte greu, acolo este o zonă, acolo este o 
zonă foarte, foarte complicată,  cu surpări de maluri, între Cocu și Ciomăgești. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu –Vreau să vă spun că împreună cu 
colegii din grupul PNL, la fel ca și colegii din PSD, sunt convins, ne-am plimbat 
prin județ așa cum prevede legea și am identificat zonele de drumuri județene 
care sunt într-o stare mai proastă de întreținere. După ce am făcut această 
identificare, sunt mai multe decât am trecut noi acolo, sunt vreo 17 sau 18, cu 
precizarea că avem 61 de drumuri județene întregi. Ceea ce ne dorim noi este să 
aveți in vedere identificarea pe care noi am făcut-o în teren, cei 11 consilieri ai 
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Partidului Național Liberal și să avem un dialog pentru prioritizare, ca în acest 
an, macar o parte din aceste investiții, care sunt impotante pentru județul Argeș, 
să fie începute. Ceea ce vă rog să remarcați e că nu am ținut cont nicăieri cont de 
culoarea politică a localităților prin care trec aceste drumuri județene, noi am 
făcut referire chiar și acolo unde au fost doua localități alăturate conduse de 
primari PSD.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Da, poate aveți cunoștință și de drumul la care 
lucrăm acuma și la fel căutăm finanțare, pe drumuri care n-au nicio legătură cu 
primarii PSD, Albești de Argeș și Bughea de Sus – Câmpulung,  l-am finalizat 
în funcție de banii pe care îi ai la dispoziție, ce să facem, că eu încă o dată vă 
spun. Sigur că pentru fiecare primar, drumul din comuna lui este cel mai 
important,  mai nou pe anul trecut dacă aveți cunoștință de faptul Consiliul 
Județean Argeș a făcut asocieri, dar aveți cunoștință de faptul acesta că le-ați și 
votat, de asocieri cu localitățile care au un potențial financiar mai mare, 
Stoenești este aproape de finalizare, mai este făcut cel de la Căteasca, la fel. Mai 
avem în vedere un drum la Căteasca, unde primăria manifestă bunăvoință în a 
aloca sume de bani cu consiliul județean pentru drumuri județene. Deci facem, 
tocmai pentru că lipsa banilor nu ne poate duce în zona în care să ne luăm 
angajamente. Avem deja angajamentele asumate. Avem drumurile europene pe 
care le știți foarte bine. Eu ce pot să vă spun aceste drumuri la ora aceasta nu a 
nici documente inițiale, putem să intervenim asupra lor prin reparații. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Mai este un drum care urcă de la 
Boteni și unește Valea Argeșelului, varianta scurtă catre Municipiul Câmpulung 
prin centrul comunei Mioarele. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Cu tot respectul pentru dumneavoastră, și aici este o 
problemă cu Mioarele. Eu am discutat-o și acolo. Îmi pare rau că nu sunteți 
informat de primar, care eu am o relație specială, ținând cont de faptul că am 
cotizat amândoi pe vremuri la același partid. Acolo e o problemă. Acolo e o 
problemă legată și de aducțiunea cu apă, că tre să legăm lucrurile într-o bună 
ordine. Aducțiunea de apă este o mare problemă pentru localitatea Mioarele. 
Acest lucru se va face prin bunăvoința Municipiului Câmpulung. Ei au avizat un 
teren acolo pentru pompe pentru nu știu ce. Noi cam știm așa nevoile județului. 
Nici măcar nu se pune problema decât de o întreținere minimală pentru drumul 
acela, pentru că va suporta mari probleme odată ce conducta va pleca de aici de 
jos, de la bază către Mioarele, așa cum la momentul respectiv am luat decizia 
pentru Bughea de a nu începe, cum a fost normal din Câmpulung către Albești, 
am început de sud de la Albești, pentru că acolo locurile erau rezolvate până s-a 
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așezat tot ceea ce înseamnă canalizarea, așa gândim lucrurile pentru a nu face 
același lucru de două ori.  

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Propunerea noastră de modernizare 
– întreținere, cum ați spus pe primul tronson care urcă de la Câmpulung spre 
Mioarele, se referă la partea a doua Mioarele spre Valea Argeșelului, există niște 
garduri ale oamenilor iar printre ele drumul județean. Am vrut să-l invit și pe 
domnul Nicolaescu. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Da, bun, e clar, în spatele acestor proiecte ale 
dumneavoastră nefiind nici proiecte, dumneavoastră vedeți niște proiecte care nu 
mai au valabilitate la ora aceasta, vă dați seama.  Problema e că nu le putem 
prinde într-un buget. De principiu suntem de acord cu orice propunere, v-am 
spus, care vizează și suma de bani pe care o are.  Cine este pentru pentru 
amendamentele domnului Narcis Sofianu ? Bun, și David Emilian . Domnul 
David s-a consemnat. Vă mulțumesc. Împotrivă? Mulțumesc. Îmi pare rău cu 
toată bunăvoința care ne caracterizează domnule Sofianu, nu, nu suntem de 
acord cu aceste amendamente și  transmit pe această cale încă un semnal de 
neseriozitate șefilor politici ai dumneavoastră. Nu ar fi prima dată și nu va fi nici 
ultima oară. Adică din punctul ăsta de vedere chiar sunt liniștit. Intrăm pe zona 
comisiei  K1, amendament propus de comisia K1 pentru punctul 34, s-a propus 
modificarea proiect de hotărâre mai sus menționat după cum urmează: anexa 
numărul 5 din suma alocată UAT Cetățeni se va diminua cu 150 mii lei și se va 
redistribui după cum urmează: Albeștii de Argeș 100 mii de lei, obiective 
extindere rețea canalizare pe Ulița Mocirla, sat Dobrotu, Ulița Dispensar 
Veterinar și Ulița Damu, sat Albeștii Ungureni, comuna Albeștii de Argeș. 
Beleți Negrești 50 mii lei , reabilitare și extindere sediu primărie. Anexa nr.6 la 
proiectul de hotărâre mai sus menționat, se va modifica după cum urmează: la 
UAT Cetățeni  suma existentă se va majora cu 150 mii lei - Modernizare 
drumuri comunale si locale în comuna Cetățeni Lotul nr.III-Str.Povernei, 
str.Soarelui, Str.Narciselor și Narciselor 2,  Str.Teilor,  Str.Calinesti, Bugetul 
Județului Argeș se va reduce cu 150 mii lei. Anexa nr.1 la proiectul de hotărâre 
mai sus menționat, se va modifica după cum urmează: total venituri se va reduce 
cu 150 mii lei din TVA drumuri, total cheltuieli privind bugetul local de venituri 
si cheltuieli pe anul 2023 se va diminua cu 150 mii lei de la capitolul 
,,Transporturi”. 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Domnule Președinte, eu vreau să vă 
mulțumesc pentru că am dat dovadă de transparență și încă o dată demonstrăm 
că ne înteresează să  prioritizăm și să dezvoltăm toate localitățile în egală 
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măsură, indiferent de culoarea politică. Mai mult, și dumneavoastră ați susținut, 
și vă mulțumesc frumos, să luăm  de la o primărie PSD și să relocăm niște sume 
de bani către alte primării. Nu discutăm de partide politice, ci de prioritizări și 
necesități. Mulțumesc.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și eu vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Și aici vreau să explic puțin votul, 
eu am rămas plăcut suprins, se vede transparența, se vede buna credință, că s-au 
luat bani de la comuna Cetățeni, cu primar PSD și s-au dat bani către comuna 
Albeștii de Argeș, primar PNL și Beleți, unde avem un viceprimar cu atribuții de 
primar. Sigur, nu trebuie să ținem cont de lucrurile acestea, dar dacă ne-am uita 
în felul acesta, este evidentă buna credință, noi la Pro-România am fost pentru 
acest amendament. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Domnului Ivan, vă mulțumesc mult de tot e mai 
mult decât bună credință. Este onoare pe care noi la partid, a existat totdeauna, 
unde există dorință de dialog, există și dorință de construcție. Domnilor vă 
propun votarea pe amendamente. Cine este pentru ? Vă mulțumesc ? Deci 
pentru proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 
al Județului Argeș, pe anul 2023. Voturi împotrivă? Abțineri?   

Dl consilier județean Cristian –George Zidaru – Mă abțin! 

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Și eu mă abțin! 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Trei abțineri, patru abțineri. Vă mulțumesc!  

 
 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 4 ,,voturi” 
împotriva (domnii Cosmin Constantin Ghiță, Stelian Stana, Alexandru - Mihai 
Ștefan și  Cristian - George Zidaru – doamna Nicoleta Tatiana Nicolescu nu a 
participat la vot. ) 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 42. 
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- XXXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe semestrul II 2022 
 
S-a luat la cunoștință. 

 

- XXXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2022. 
 

 S-a luat la cunoștință. 

 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Stimați colegi, ședința noastră se încheie aici.  

Ședinţa s-a încheiat la ora 13.30.   

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


